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Zápis č. 3 (73) z řádného zasedání Akademického senátu FIT VUT 
v Brně konaného dne 7. 12. 2010 
  

Zasedání se konalo ve 13:30 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:   Sekanina, Matoušek, Lampa, Černocký, Kotásek, Fučík, Burgetová, Zbořil, 
Hrubá, Koranda, Kandrik, Šímová, Čecho 

Omluveni:  - - -  

Hosté:   Zendulka, Růžička, Halfar  

 

Program: 
1. Schválení programu jednání  

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání  

3. Projednání a případné schválení Pravidel pro přijímací řízení do navazujícího 
magisterského programu (proděkan dr. Růžička) 

4. Projednání a případné schválení návrhu Dlouhodobého záměru FIT VUT v Brně na 
období 2011 – 2015 včetně Aktualizace Dlouhodobého záměru FIT VUT v Brně na 
rok 2011 (děkan doc. Zendulka) 

5. Různé 

6. Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

 
Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Matoušek. Na úvod prvního řádného zasedání 
Akademického senátu FIT přivítal všechny přítomné členy a hosty senátu. 

Ad 1) Schválení programu jednání 

Dr. Matoušek stručně informoval členy AS o výše navrženém programu jednání a nechal 
o návrhu hlasovat.  

Hlasování 1 

Hlasovalo 13 členů AS FIT, 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 7. 12. 2010 bez připomínek.  

 

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 
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K zápisu č. 2 (72) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 16. 11. 2010 nebyly žádné 
připomínky.  

 

Ad 3) Projednání a případné schválení Pravidel pro přijímací řízení do navazujícího 
magisterského programu (proděkan dr. Růžička) 

Dr. Matoušek předal slovo proděkanovi dr. Růžičkovi, který členy AS FIT seznámil s návrhem 
úpravy Pravidel pro přijímací řízení do navazujícího magisterského studijního programu, který 
členové obdrželi předem elektronicky.  

Dr. Růžička podal komentář k navrhovaným změnám a v rámci diskuze zodpověděl vznesené 
dotazy. 

Předseda Legislativní komise AS FIT doc. Fučík přednesl stanovisko komise, která souhlasí 
s předloženým návrhem a nemá k němu připomínky.  

V rámci diskuze vyplynuly následující návrhy na změny v předloženém dokumentu: 

Změna 1 

Článek 1 Základní ustanovení, odst. 2 (doplnit „v platném znění“)  

Původní znění: 

Přijímání uchazečů o studium na FIT se řídí zákonem č. 111/1998 sb. o vysokých 
školách (dále jen zákon), Statutem VUT, Statutem FIT a těmito Pravidly. Přijímání ke studiu se 
uskutečňuje přijímacím řízením, které (dle čl. 7 Statutu VUT) se vyhlašuje veřejně v souladu 
s § 49 odst. 5 zákona pro přijímání ke studiu na základě přijímací zkoušky. 

Nové znění:  

Přijímání uchazečů o studium na FIT se řídí zákonem č. 111/1998 sb. o vysokých 
školách v platném znění (dále jen zákon), Statutem VUT, Statutem FIT a těmito Pravidly. 
Přijímání ke studiu se uskutečňuje přijímacím řízením, které (dle čl. 7 Statutu VUT) se 
vyhlašuje veřejně v souladu s § 49 odst. 5 zákona pro přijímání ke studiu na základě přijímací 
zkoušky. 

Změna 2 

Článek 1 Základní ustanovení, odst. 4   

Původní znění: 

Podmínkou přijetí ke studiu (§ 48 a § 49 zákona) je dosažení vysokoškolského titulu bakalář. 

Nové znění:  

Podmínkou přijetí ke studiu je dosažení vysokoškolského vzdělání dle § 48 zákona. 

Dr. Matoušek nechal hlasovat o návrhu jako celku včetně navržených změn.  

Hlasování 2 

Hlasovalo 13 členů AS FIT, 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2  

AS FIT projednal a schválil návrh úpravy Pravidel pro přijímací řízení do navazujícího 
magisterského studijního programu v předloženém znění a po zapracování výše uvedených 
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připomínek.  

Schválený dokument bude zveřejněn na úřední desce fakulty a jako příloha č. 1 tohoto zápisu.  

 

4) Projednání a případné schválení návrhu Dlouhodobého záměru FIT VUT v Brně 
na období 2011 – 2015 včetně Aktualizace Dlouhodobého záměru FIT VUT v Brně 
na rok 2011 (děkan doc. Zendulka) 

Dr. Matoušek předal slovo děkanovi doc. Zendulkovi, který navázal na minulé zasedání AS 
FIT, kde členy seznámil s poslední verzí návrhu Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 
výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti FIT VUT v Brně na období 
2011 – 2015, který již 3. 11. 2010 projednávala Vědecká rada FIT a který členové senátu 
obdrželi elektronicky předem včetně aktualizace dlouhodobého záměru na rok 2011. 

Návrh DZ FIT byl projednán s vedením VUT v Brně 1. 12. 2010. 

Doc. Zendulka navrhuje drobné úpravy a doplnění: 

Změna 1 

2.1.2. Studium, přidat následující odrážky  

 usilovat o lepší provázanost probírané látky a základní literatury v předmětech, 

 podporovat využívání dostupných rozvojových a vzdělávacích projektů pro aktualizaci 
stávajících a tvorbu nových učebních pomůcek,  

Změna 2 

2.1.4. Národní kvalifikační rámec jako prostředek zajišťování kvality nejen 
pedagogického procesu, přidat název zkratky: 

IPn Q-Ram (národní kvalifikační rámec terciárního vzdělávání) 

Změna 3 

2.2.1.1. Internacionalizace ve vzdělávání, vypustit následující odstavec: 

 budování a rozšiřování studijních a literárních zdrojů v anglickém jazyce, a to jak 
budováním systému studijních textů, pomůcek a opor pro výuku předmětů studijních 
programů, tak rozšiřováním knihovního fondu v papírové i elektronické podobě. 

Změna 4 

2.2.3. Celoživotní vzdělávání (CŽV), vypustit slovo „prezenční“ (druhá odrážka)   

 v případě potřeby vytvářet vhodné studijní opory a učební pomůcky použitelné pro 
prezenční, kombinovanou i distanční formu studia, 

Změna 5 

2.3.5. Financování výzkumu, experimentálního vývoje a inovací z institucionálních 
pro-středků státního rozpočtu, doplnit „s důrazem na bezpečnost“ 
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 fakulta se i nadále zaměří na oblasti výzkumu v oboru informačních technologií, s důrazem 
na bezpečnost,  

Předseda Legislativní komise AS FIT doc. Fučík nemá k předloženému návrh DZ žádné 
připomínky a po zapracování výše uvedených bodů, které přednesl pan děkan doc. Zendulka, 
doporučuje návrh ke schválení.  

Dr. Matoušek nechal hlasovat o návrhu Dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 
výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti FIT VUT v Brně na období 
2011 – 2015 v předložené podobě a po zapracování výše uvedených změn.  

Hlasování 3 

Hlasovalo 13 členů AS FIT, 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 3  

AS FIT projednal a schválil návrh úpravy předloženého Dlouhodobého záměru vzdělávací 
a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti FIT VUT v Brně 
na období 2011 – 2015 v předloženém znění a po zapracování výše uvedených změn. 

 

Dále dr. Matoušek vyzval členy senátu k rozpravě o předloženém návrhu na Aktualizaci 
Dlouhodobého záměru FIT VUT v Brně na rok 2011.  

V rámci diskuze byla navržena tato změna: 

Změna 1 

Vypustit následující větu: 

Zřídit v souladu se Statutem FIT Výzkumné centrum informačních technologií (dále jen 
VCIT) a co nejkvalitněji připravit a zahájit v roce 2011 výstavbu VCIT na územní rezervě 
v lokalitě Božetěchova. 

 

Doc. Fučík, předseda LK AS FIT s předloženým dokumentem a po zapracování formálních 
úprav souhlasí a doporučuje jej ke schválení.  

Dr. Matoušek nechal o předloženém návrhu Aktualizace DZ FIT na rok 2011 hlasovat jako o 
celku v předloženém znění včetně navržených formálních a obsahových připomínek. 

Hlasování 4 

Hlasovalo 13 členů AS FIT, 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 4  

AS FIT projednal a schválil návrh úpravy předložené Aktualizace Dlouhodobého záměru 
vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti FIT 
VUT v Brně na rok 2011 včetně výše uvedených připomínek. 

Schválený dokument bude zveřejněn na úřední desce fakulty a jako příloha č. 3 tohoto zápisu.  
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Ad 5) Různé 

Doc. Zendulka podal členům AS informace z jednání kolegia rektora 7. 12. 2010 o plánované 
stávce pracovníků veřejné a státní správy. Tuto akci organizují odbory, vedení školy ani vedení 
fakulty nevyhlašují žádné pokyny či informace ohledně stávky.  

 

Ad 6) Stanovení termínu řádného zasedání AS FIT 

Příští řádné zasedání AS FIT je plánováno na únor 2011.  
 
Děkan doc. Zendulka a dr. Matoušek všem přítomným členům a hostům senátu poděkovali za 
jejich účast a popřáli pěkné vánoční svátky a do nového roku všechno nejlepší. 
 

 

Zapsala: Eva Durániková, DiS. 

 

Verifikovali:  

Ing. Petr Matoušek, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Ing. Petr Lampa, předseda Komory akademických pracovníků AS FIT 

Karel Koranda, předseda Studentské komory AS FIT v.r.   

 

 

 


